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Skrivelse angående boendedialog på Järva 
 
Många fastigheter i Svenska Bostäders bestånd på Järva är fortfarande i stort behov av 
renoveringar. Bolaget har uppdrag att renovera varsamt, öka valmöjligheterna för 
hyresgästerna och värna miljön. Det nuvarande så kallade Järvavtalet om upprustningarna 
kom fram efter en orolig tid för bolaget och har ett stort stöd bland hyresgästerna. 
Vattenskadorna är omfattande i många av fastigheterna på Järva som inte renoverats ännu.  
 
Svenska Bostäder har ett högt förtroende bland de boende på Järva. När bolaget ser det som 
nödvändigt att lägga om arbetet till följd av de eskalerande vattenskadorna, så måste detta 
föranledas av omfattande boendedialoger och information till hyresgäster. Bytet från 
totalupprustningar till varsam renovering har av förståeliga skäl skapat oro bland hyresgäster i 
området. Vi vill därför att bolaget snarast inleder en förstärkt och fortlöpande dialog med 
hyresgästerna i områdena om vägen framåt och rapporterar detta arbete till styrelsen löpande. 


